
Protokół Nr 25/2020

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej
w Sępólnie Krajeńskim w dniu 10 listopada 2020r.

Posiedzenie odbyło się w trybie zdalnym w związku z epidemią COVID - 19.

W posiedzeniu udział wzięli:

Komisja w składzie:

1. Barbara Szlezer - Przewodnicząca;
2. LeszekKąkol-Z-caPrzewodniczącej;
3. Jadwiga Bukolt - Członek;
4. Anna Miczko - Członek;
5. Mariola Mosiądz - Śmigiel - Członek.

oraz zaproszeni goŚcie:

1. Przewodniczący Rady Miejskiej - Franciszek Lesinski;
2. Skarbnik Gminy - Anna Buchwald;
3. Dyrektor Zakładu Obsługi Oświaty Samorządowej - Zbigniew Tymecki;

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Pani Barbara Szlezer, która po powitaniu
zebranych zaproponowała następujący jego porządek:

1. Otwarcieposiedzeniaiprzyjęcieporządku;
2. Opinia w zakresie propozycji wysokości stawek podatków i opłat lokalnych na 2021r.;
3. ZatwierdzenieprotokołuzpoprzedniegoposiedzeniaKomisji;
4. Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porz4dek posiedzenia przyj«;to jednogłośnie.

Ad.2. Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie propozycj e wysokości stawek podatków
lokalnych na 2021 r. przegłosowane uprzednio podczas posiedzenia Komisji Budżetu i Handlu
z udziałem pozostałych radnych w dniu 9 listopada 2020r.
Skarbnik Gminy w nawiązaniu do stawek opłat powiedziała, że opłata targowa, opłata od
posiadania psów i opłata parkingowa pozostaje na poziomie tegorocznym. Podkreśliła, że
wpływy z opłat są stosunkowo niewielkie w porównaniu z innymi dochodami.

Ad.3.Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokołu ze ssvo3ego poprzedniego posiedzenia w
miesiącu październiku Komisji.
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Ad.4. W wolnych wnioskach poruszono następujące sprawy:

- Pan Kąkol wyraził dezaprobatę wobec działań obecnego Ministra Edukacji;

- Pan K4kol zapytał, czy istnieją naciski z Bydgoszczy, aby ukarać nauczycieli biorących udział
w strajkach w obronie kobiet. Dyrektor Zakładu Obsługi (światy Samorządowej odpowiedziai
że poinformował że nie miał żadnej interwencji ze strony kuratorium oświaty w tej sprawie.
Następnie nawiązał do obecnego stanu w szkolnictwie na terenie naszej gminy. Nadmienil że
są 23 osoby na zwolnieniach lekarskich. Powiedział, że najtrudniejsza sytuacja jest w
Przedszkolu Nr 2, dwa oddziały były wyłączone przez dłuższy czas. W Szkole Podstawowej
Nr 1 nie funkcjonuje jeden oddział przedszkolny. Poinformowai że Ministerstwo Zdrowia
wskazało że nauczyciel przebywający na kwarantannie %dź zwolnieniu lekarskim z dobrym
samopoczuciem może realizować zajęcia zdalne.
Następnie Dyrektor ZOOS nawiązał do finansów oświaty, powiedział że analizy są prowadzone
na bież4co, być może nie %dzie konieczne dodatkowe wsparcie Gminy. Podkreślił, że praca
zdalna jest prowadzona na dobrym sprzęcie, problemem są jednak łącza. Dodał, że praca
zdalna nie zastąpi jednak bezpośredniego kontaktu, dlatego też nie wie, jakie będą efekty
kształcenia w tym systemie, bo na pewno praca zdalna nie jest efektywną formą pracy.
Pani Szlezer zapytała, czy dzieci klas pierwszych są wyposażone w laptopy i tablety. Dyrektor
ZOOS odpowiedział, że tablety nie były kupowane, ale zostało zakupione 120 dobrych
laptopów. Dodai że taka ilość jest niestety niewystarczająca. Podkreślił, że trochę irytuje go
sytuacja, że rodzice otrzymują 500 plus, do tego comiesięczne stypendia szkolne i nie są w
stanie zabezpieczyć dzieci w sprzęt. Wskazał, że teraz nauczyciele mają otrzymać tzw. bon,
talon na pomoce niezbędne do prowadzenia zajęć edukacyjnych zdalnie. Nadmienił, że jest to
dla niego niezrozumiałe, ponieważ nauczyciele korzystają ze sprzętu szkolnego;

- Pan Kąkol zasygnalizował, że pomimo czynionych starań odizolowania młodzieży od
koronawirusa gromadzi się ona codziennie w godzinach wieczornych w licznych grupach na
placu targowym i na placu zabaw. Jego zdaniem ta sprawa należałoby zainteresować policję.
Pani Miczko, wskazała że dużo młodzieży kumuluje się również w pobliżu molo i przy
budynku Centrum Aktywności Społecznej. Pani Szlezer stwierdziła, że jest to powód braku
patroli pieszych policji, także rodzice nie interesują się tym, co młodzież robi popołudniami.
Zaproponowała, aby wystosować apel do policji, aby sprawdzała najbardziej newralgiczne
miejsca, w których grupowo zbiera się młodzież, można też wskazać te miejsca. Pan Lesinski
powiedział, że piesze patrole policji pomogły rozwiązać taki problem na ulicy Odrodzenia;

Komisja niejednogłośnie pozytywnie opowiedziała się za wystąpieniem do policji o
kontrolowanie miejsc, gdzie grupowo zbiera się młodzież, zwłaszcza obecnie w czasie trwania
epidemii koronawirusa (3 głosy ,,za?, przy 2 głosach ,,przeciwnych?);

- Dyrektor ZOOS, w związku z prowadzeniem nauki zdalnej niekiedy dla małej grupy uczniów
poinformował, że pojawiły się pytania, czy dla tak niewielkiej liczby należy ogrzewać całe
szkoły, dotyczy np. Zboża, czy Zalesia. Pan Kąkol zasugerował, aby nieliczne grupy szkolić
zdalnie w jednej szkole, powstałyby w ten sposób oszcz«;dności na ogrzewaniu. Dyrektor ZOOS
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stwierdził, że nie wyobraża sobie takiej sytuacji, byłoby to źródło pandemii. Pan Lesinski
zasugerował natomiast, aby w przyszłości pomyśleć o poziomowym systemie ogrzewania.
Dyrektor ZOOS poinformował, że takie ogrzewania funkcjonuje w Szkole Podstawowej Nr 1 i
Nr 3 i w Szkole Podstawowej w Lutowie.

- Pani Szlezer zapytała o nadgodziny wśród nauczycieli i czy ta sprawa jest monitorowana.
Dyrektor ZOOS odpowiedzial że wszyscy dyrektorzy szkół zostali pisemnie poinforrnowani o
zasadach wynikających z Rozporządzenia Ministra Edukacji o pracy zdalnej, które reguluje
sprawy związane z dostosowaniem tygodniowego planu zajęć do nowej sytuacji oraz
zachowaniem higieny uczniów. Nadmienił jednak, że nie wszystkie szkoły stosują reguły
ograniczeń godzinowych zajęć w tygodniu, są to sprawy indywidualne.

- Pani Szlezer nawiązała do propozycji SPAMEDU w sprawie wybudowania przedsionka przed
budynkiem, który pełniłby funkcję poczekalni dla pacjentów. Jej zdaniem nie jest to dobry
pomysł, bowiem SPAMED dysponuje dużą, obecnie niewykorzystaną poczekalnią. Pani
Miczko powiedziała, że obecnie pacjenci się nie gromadzą przez SPAMEDEM, bo pewnie
przychodzą na określona godzinę, a nie o wiele wcześniej. Jej zdaniem nie powinno się
budować przedsionka, dyrektor SPAMEDU przedstawił ta propozycje pewnie jako
ostateczność. Pan Kąkol poinformował, że był przed SPAMEDEM trzy razy, stali tam pacjenci.
Wszedł do środka budynku, gdzie został poinformowany, że oczekiwanie na zewnątrz to
decyzja dyrektora. Jego zdaniem SPAMED posiada dużo miejsca, a budowa przedsionka
zniekształciłaby budynek. Dodał ponadto, że budynek jest gminny, dlatego też gmina powinna
mieć wpływ na wykorzystanie budynku.

Komisja niejednogłośnie pozytywnie postanowiła wystąpić z kolejnym pismem o umożliwienie
oczekiwania pacjentom wewnątrz budynku z zaznaczeniem braku zasadności budowy
przedsionka (4 głosy ,,za?, przy 1 głosie ,,przeciwnym).

Po wyczerpaniu por;4dku obrad Przewodnicząca zakończyła posiedzenie.

Zastępca Przewodniczącej Komisji

Leszek Kaliol

pro'Ęko!wał:
Toii:/Dix
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